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Protokół Nr XXV/2021 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 11 czerwca 2021 r. 

 

Zapis XXV Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://transmisjaobrad.info/videos/2311/xxv-sesja-rady-gminy-stegna 

 

czas rozpoczęcia sesji: 09:00                                                              czas zakończenia: 13:20 

 

XXV Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 11 czerwca 2021 r. na godz. 09:00  

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (tryb zdalny) otworzył  

i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad XXV Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane. Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy 

Stegna Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego, 

Radnych Gminy Stegna, Sołtysów Sołectw, Skarbnik Gminy Dorotę Witkowską, Sekretarz 

Beatę Burligę, Radcę prawnego Roberta Dargiewicz, oraz wszystkich oglądających obrady 

Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 12 radnych nieobecni Radna Brygida Drągowska, Radna Anna Lutkiewicz, Radny 

Kamil Parol - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał - załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.   Zatwierdzenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał porządek obrad XXV Sesji:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy Stegna. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Realizacja uchwał Rady Gminy Stegna podjętych w roku 2020. 

7. Raport o stanie Gminy Stegna za 2020 rok. 

7.1. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Stegna za 2020 rok. 

7.2. Debata nad Raportem o stanie Gminy Stegna za 2020 rok. 

https://transmisjaobrad.info/videos/2311/xxv-sesja-rady-gminy-stegna
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8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1. udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Stegna; 

8.2. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Stegna za 2020 r.; 

8.3. udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2020 r.; 

8.4. ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stegna stanowiącą podstawę 

wyliczenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych w roku szkolnym 2021/2022; 

8.5. uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2021-2024 będących w posiadaniu Centralnego 

Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o.; 

8.6. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2021; 

8.7. zmiany uchwały Nr XXII/216/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 18 grudnia 2020 roku 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2021-2033. 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad. 
 

Ad. Pkt. Nr 4.  Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XXIV. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXIV Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 18 maja 2021 roku, wyczytując Radnych 

kolejno z listy i prosząc o oddanie głosu. 

 

Radny Maciej Makowski zwrócił uwagę czy prawidłowo proceduralnie jest, że nie wszyscy 

słyszymy treść głosowania przez Radną Bogumiłę Duraj.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski takie sytuacje już się zdarzały, ale aby rozwiać 

wątpliwości poprosi Radną o przekazanie głosu jeszcze raz.  

 

Radna Bogumiła Duraj potwierdziła swój głos „za”.  

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

Protokół Nr XXIV/2021 został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.  Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar złożył zapytanie: 

„Postawiono ograniczenie prędkości do 40 km, mimo to pojazdy wożące głazy na przekop jadą 

co najmniej 80 km/h. Pojazdy te są przeładowane. Uważa, że jeżeli skończy się ta inwestycja 

konieczny będzie remont mostu w Drewnicy.”.  
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski myśli, że czeka nas nie tylko remont mostu, ale 

i wszystkich dróg. 

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska na poprzedniej sesji kilkukrotnie Radny Maciej Makowski 

zgłaszał te sprawę. Jest to monitowane na bieżąco do Powiatu, aby uzyskać informacje  

i podkreślić problem. Po ostatniej sesji po zgłoszeniu Radnego Macieja Makowskiego zostało 

wystosowane kolejne pismo, na razie odpowiedzi jeszcze nie otrzymaliśmy. Wystąpiliśmy 

również z wnioskiem o otrzymanie harmonogramu realizacji przyszłościowej inwestycji 

dotyczącej naprawy tej drogi. Wszystkie wnioski czy sygnały, które do nas trafiają  

są systematycznie zgłaszane.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski pojawiły się znaki ograniczenia prędkości,  

ale to raczej bardziej mieszkańcy się do nich stosują. Nie widać służb kontrolujących te kwestię. 

 

Radny Maciej Makowski zapytał czy obecny punkt jest miejscem na zgłaszanie pytań bądź 

wniosków. 

   

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski obecnie obradujemy w punkcie Interpelacje  

i zapytania Radnych, takie zapytanie i interpelacja, aby nadać mu bieg musi wpłynąć również 

w formie pisemnej. Punkt wolne wnioski i informacje, który znajduje się już od 3 sesji polega 

na zaprotokołowaniu zgłoszonej treści. 

 

Więcej zapytań i interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.  Realizacja uchwał Rady Gminy Stegna podjętych w roku 2020. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż informacja została Radnym 

przekazana i umieszczona na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

Zapytał czy są pytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.  Raport o stanie Gminy Stegna za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Raport o stanie Gminy Stegna 

za 2020 rok” zgodnie z art. 28aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym został 

przekazany Radnym Gminy Stegna w ustawowym terminie oraz umieszczony w Biuletynie 

Informacji Publicznej do zapoznania mieszkańcom. 

Raport obejmuje podsumowanie działalności Wójta w roku poprzednim,  

w szczególności realizację polityk, programów i strategii realizowanej przez Gminę Stegna  

i jej jednostki organizacyjne, uchwał Rady Gminy i funduszu sołeckiego.  

Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności, a nad jego treścią przeprowadza się debatę. 

W debacie nad raportem o stanie gminy głos zabierać mogą również mieszkańcy. Tryb udziału 

mieszkańców w debacie został określony w art. 28aa ust. 7 i 8 ustawy o samorządzie gminnym.  

Jako miejsce wzięcia udziału w debacie mieszkańców, którzy dokonają zgłoszenia, Wójt 

Gminy Stegna wskazał salę Gminnego Ośrodka Kultury w Stegnie. Informacja ta wraz  
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z wzorem zgłoszenia udziału w debacie została umieszczona w Biuletynie Informacji 

Publicznej wraz z zawiadomieniem o terminie zwołanej sesji. 

W ustawowym terminie zgłoszenia od mieszkańców nie wpłynęły. 

 

Raport stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.1.  Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Stegna za 2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie Raportu o stanie 

Gminy Stegna za 2020 rok przez Wójta Gminy Stegna Ewę Dąbską. 

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska jak wskazał już Przewodniczący Rady ustawa  

o samorządzie gminnym wprowadziła instytucję tzw. Raportu o stanie gminy. Raport taki został 

opracowany, przekazany Państwu Radnym w ustawowym terminie i zawiera wszystkie dane.  

Jest to oczywiście ocena pracy Wójta wynikająca z funkcjonowania urzędu, jak również działań 

podjętych przez Radę Gminy i ich realizację. 

Raport został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu. 

Przedstawiła zagadnienia zwarte w Raporcie o stanie Gminy Stegna za 2020 rok: 

1. przyjmowanie petentów oraz załatwianie spraw; 

2. oświata; 

3. ochrona środowiska; 

4. gospodarka odpadami; 

5. zagospodarowanie przestrzenne; 

6. promocja i turystyka; 

7. Ochotnicze Straże Pożarne; 

8. Straż Gminna; 

9. zarządzanie kryzysowe; 

10. program ochrony zwierząt; 

11. parkingi, strefy płatnego parkowania; 

12. inwestycje drogowe; 

13. polityka społeczna; 

14. Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych; 

15. działania na rzecz społeczności, fundusz sołecki; 

16. inwestycje w trakcie przygotowania i w realizacji; 

17. wnioski o dofinansowanie zadań. 

Raport opracowywany jest już na podstawie dwuletnich doświadczeń, staramy się uwzględniać 

wszystkie uwagi i wnioski, które Państwo zgłaszają. Jest to nasza wspólna praca, zawsze można 

powiedzieć, że można było więcej, można było inaczej. 

Jeżeli macie Państwo pytania do dyspozycji są wszyscy pracownicy, wszyscy dyrektorzy 

jednostek. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował Pani Wójt z przedstawienie 

raportu, za streszczenie jego zawartości, za przekazanie informacji o stanie gminy. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.2.  Debata nad Raportem o stanie Gminy Stegna za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zaproponował, aby usprawnić jej przebieg 

odpowiedzi na zadawane pytania udzielane były od razu. 

Otworzył i prowadził debatę nad raportem o stanie gminy.   
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Radni Gminy Stegna zabrali głos w kolejności: 

 

1. Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar – wypowiedź dotycząca oświaty (koszty, 

powrót do rozmów na temat sieci szkół w gminie); 

 

2. Radny Maciej Makowski, wypowiedź dotycząca: 

– oświaty (funkcjonowanie, ilość oddziałów szkolnych, finansowanie, wzrost kosztów  

w placówce w Mikoszewie, wyniki egzaminów ośmioklasistów, projekt dot. edukacji 

przedszkolnej w Mikoszewie); 

- procedowania projektów uchwał w kwestii gospodarki odpadami komunalnymi, regulujących 

kwestie ustawowe oraz samą wysokość opłaty; 

- poboru opłaty miejscowej (działania zmierzające do poprawy jej poboru); 

- współpraca z bazą turystyczną, inwestycje turystyczne. 

 

3. Radna Magdalena Haftkowska – wypowiedź dotycząca opłaty miejscowej oraz inwestycji 

dotyczących turystyki. 

 

4. Radny Maciej Makowski - kontynuacja wypowiedzi dotyczącej poboru opłaty miejscowej 

 

5. Radny Mirosław Wojtkowski, wypowiedź dotycząca ochrony przeciwpożarowej i zbyt małej 

ilości informacji dotyczących osiągnieć w tej dziedzinie. 

 

6. Radny Maciej Makowski – wypowiedź dotycząca współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, przede wszystkim zbyt małej inicjatywy. 

 

Odpowiedzi udzielała Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska bądź wskazany pracownik 

merytoryczny. 

 

W związku z wyczerpaniem mówców Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął debatę 

nad Raportem o stanie Gminy Stegna za 2020 rok. 

 

Zapis pełnych wypowiedzi znajduje się od 0:46:36 do 3:05:50 nagrania obrad Sesji Rady 

Gminy Stegna dostępnego : https://transmisjaobrad.info/videos/2311/xxv-sesja-rady-gminy-

stegna 

 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził przerwę w obradach Rady Gminy 

Stegna do godz. 12:15. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady XXV Sesji Rady Gminy 

Stegna. 

Dokonał weryfikacji obecności Radnych wyczytując kolejno z listy i prosząc o potwierdzenie 

obecności. Obecnych 10 radnych, obrady opuściła Radna Małgorzata Mechlińska, Radny Jan 

Hudomięt. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.1.   projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy 

Stegna 

 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

https://transmisjaobrad.info/videos/2311/xxv-sesja-rady-gminy-stegna
https://transmisjaobrad.info/videos/2311/xxv-sesja-rady-gminy-stegna
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Na obrady dołączył Radny Jan Hudomięt. Obecnych 11 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował Komisji ds. Budżetu  

za przeprowadzenie komisji w celu zaopiniowania materiałów na dzisiejszą sesję. 

Poinformował, że do obrad Komisji dołączyli poszczególni Radni spoza jej składu. W związku 

z powyższym będzie prosił o opinię jedynie Komisję ds. Budżetu. 

 

Radca prawny Robert Dargiewicz poinformował, że we wszystkich projektach uchwał  

w podstawie prawnej należy uzupełnić Dziennik Ustaw z 2021 r. poz. 1038, w którym 

dokonano zmiany ustawy o samorządzie gminnym. Zmiana ta nie ma wpływu na treści uchwał, 

natomiast podstawę prawną należy uzupełnić. Ten Dziennik Ustaw został opublikowany już po 

przekazaniu materiałów na sesję. 

 

 Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że po mimo wykonanych prób 

nie udało się uzyskać połączenia z Radną Małgorzatą Mechlińską. Rada obraduje w składzie 

11 Radnych.   

Zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi 

Gminy Stegna, wyczytując Radnych kolejno z listy i prosząc o oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10, przeciw 1, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXV/251/2021 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.2.   projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił Skarbnik Gminy o odczytanie meritum 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. 

 

Skarbnik Gminy Stegna Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 040/g276/R/II/21 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 29 marca 2021 r. w sprawie 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2020 rok wraz z informacją 

 o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami, w której to pozytywnie zaopiniowano 

przedłożone dokumenty – stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Stegna za 2020 r., wyczytując Radnych kolejno z listy i prosząc o oddanie 

głosu. 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXV/252/2021 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Stegna za 2020 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.3.   projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Stegna za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  

o odczytanie wniosku Komisji o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2020 rok 

oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Stegna o udzielenie absolutorium Wójtowi z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Haftkowska odczytała Uchwałę Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Stegna z dnia 27 kwietnia 2021 r. w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2020 rok oraz Uchwałę Nr 109/g276/A/II/21 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 13 maja 2021 r. pozytywnie 

opiniującą wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Stegna z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok – stanowią 

załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2020 r., wyczytując Radnych 

kolejno z listy i prosząc o oddanie głosu. 
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXV/253/2021 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2020 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski jako przedstawiciel Rady Gminy Stegna 

gratulując podziękował Wójt Gminy Stegna za pracę, zarówno Sołtysom w Gminie Stegnie, 

wszystkim pracownikom. Wotum jest udzielane wprost Wójtowi, natomiast absolutorium 

dotyczy wykonania budżetu, gdzie wszyscy wspólnie nad tym pracujemy.  

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska podziękowała Radnym za kolejny dowód uznania, również 

w imieniu wszystkich pracowników, którzy wykonują heroiczną pracę. Dziękuje wszystkim 

Radnym, którzy chętnie współpracują. Ogromna praca jeszcze przed nami, ale ma nadzieję,  

że wspólnie uda się pokonać wszystkie przeciwności. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.4. projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Gminie Stegna stanowiącą podstawę wyliczenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych w roku szkolnym 2021/2022 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 
  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stegna stanowiącą podstawę 

wyliczenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych w roku szkolnym 2021/2022, wyczytując Radnych kolejno z listy  

i prosząc o oddanie głosu. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXV/254/2021 

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stegna stanowiącą 

podstawę wyliczenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych w roku szkolnym 2021/2022. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 8.5.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i 

Modernizacji Sieci i Urządzeń Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2021-2024 

będących w posiadaniu Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2021-2024 będących w posiadaniu Centralnego 

Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o., wyczytując Radnych kolejno z listy i prosząc o oddanie 

głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXV/255/2021 

w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2021-2024 będących w posiadaniu 

Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.6.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2021, wyczytując Radnych kolejno z listy  

i prosząc o oddanie głosu. 
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXV/256/2021 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2021 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.7.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/216/2020 Rady 

Gminy Stegna z dnia 18 grudnia 2020 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2021-2033. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził i rozpoczął głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/216/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 18 grudnia 

2020 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2021-2033, 

wyczytując Radnych kolejno z listy i prosząc o oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXV/257/2021 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/216/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 18 grudnia 

2020 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2021-2033 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że we wskazanym terminie nie 

wpłynęły interpelacje. 

Odnośnie zapytań to odpowiedź na zapytanie zgłoszenie przez Radną Brygidę Drągowska na 

poprzedniej sesji została udzielona w ustawowym terminie, przesłana do Radnej oraz 

umieszczona wraz z treścią zapytania na Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy. 
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Ad. Pkt. Nr 10.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są pytania bądź uwagi. 

 

Radna Magdalena Haftkowska czy prawdą jest, że zostały podjęte rozmowy dotyczące 

budowy wielkopowierzchniowego sklepu budowlanego w Stegnie. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska na chwilę obecną żadnych rozmów nie było, kiedyś firma, która 

realizuje inwestycje w Nowym Dworze Gdańskim szukała terenu naprzeciwko Polo Marketu, 

ale na dzień dzisiejszy, żadna formalna decyzja nie była wydawana.  

 

Radna Magdalena Haftkowska podobno firma nadal interesuje się tym terenem już 

bezpośrednio u mieszkańców i podpytuje o wykupienie działek. Obiekt ten miałby być 

ogromny. W obszarze tego terenu znajdują się budynki mieszkalne do maksymalnie 

dwupoziomowej kondygnacji, co zapewne byłoby utrudnieniem dla mieszkańców. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska trudno jej powiedzieć w tej chwili czy znajduje się tam plan 

zagospodarowania przestrzennego, jeżeli go nie ma to decyzję wydaje urbanista, która bierze 

pod uwagę wszystkie budynki w otoczeniu. Zweryfikuję tę kwestię i udzieli odpowiedzi 

telefonicznie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar mieszkańcy miejscowości Drewnica, 

Przemysław, Żuławki zgłaszają problem zarośniętych pobyczy na drodze powiatowej 

prowadzącej do miejscowości Mikoszewo. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska interweniowaliśmy już w tej sprawie kilkakrotnie telefonicznie, 

pod koniec maja wystąpiliśmy już z wnioskiem pisemnym.  

 

Radny Maciej Makowski w ślad za tymi uwagami dotyczącymi drogi przede wszystkim 

chciałbym zapytać o kwestię poruszających się poruszających się po tej drodze ciężkich 

pojazdów. Jest ona potwornie zdegradowana, zerwane są pobocza. To jest stan tragiczny  

i to jest wizytówka nie Powiatu, a gminy, bo nikt się nie zastanawia, do kogo ta droga należy. 

Czy Pani Wójt mogłaby nam wskazać, jaki jest harmonogram prac założony przez powiat. 

Wiemy o tym, że planowana jest bardzo duża, fantastyczna inwestycja. Chciałby wiedzieć jak 

to będzie wszystko wyglądało i na jakim jest etapie. 

Istotne tutaj to jest to, czy aby Powiat nie podejmie się pracy jeszcze w tym sezonie letnim, ·co 

spowodowałoby bardzo duże zakłócenia w ruchu w ocenie mieszkańców. Czy powiat planuje 

w jakikolwiek sposób oprócz tego, że Panowie dzielnie z łopatą zasypywali te wyrwy. Czy 

możemy w jakikolwiek sposób wpłynąć na Powiat, żeby tą drogę zabezpieczyć tymczasowo. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska jak już wcześniej powiedziałam na wniosek między innymi Pana 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej występowaliśmy do Powiatu z taką prośbą. Na razie 

tej odpowiedzi jeszcze nie mamy. O harmonogram wystąpiliśmy również. 

Na razie na dzień dzisiejszy tej odpowiedzi także jeszcze nie mamy, więc będę mogła 

powiedzieć po jej uzyskaniu. Jeżeli Pastwo sobie życzą wystosujemy taki wniosek ponownie, 

ale podkreślam sprawa jest cały czas monitorowana. Odbywają się również spotkania  

z Marszałkiem Województwa w sprawie drogi 501. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski był obserwatorem ostatniej sesji Rady Powiatu, 

podczas, której zostały zabezpieczone na wniosek Zarządu środki na bieżące podratowanie 
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obecnego stanu przejezdności. Jeżeli chodzi o remont tej drogi to także był temat poruszany, 

sprawa jest bardzo prosta, remont rozpocznie się jak przyjadą największe ciężary na przekop. 

Będzie to budowa nowej drogi. 

 

Radny Michał Ligocki podziękował za zakup quad-a dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Stegnie.  

 

Radny Robert Pruchno zapytał, na jakim etapie negocjacji jesteśmy z Lasami Państwowymi, 

jeżeli chodzi o drogi dojazdowe do prywatnych posesji, które należą do Lasów Państwowych. 

Zostały postawione znaki zakazu wjazdu. Mieszkańcy nie bardzo wiedzą, co robić czy mogą 

wjeżdżać, czy nie mogą wjeżdżać. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska trwa procedura, wystosowane zostały pisma, odbyły się spotkania, 

ale musiałaby się upewnić w dokumentacji, na czym sprawa stanęła. Zwyczajowo przekaże 

informację Radnemu telefonicznie. 

 

Radny Maciej Makowski zapytał, kiedy nastąpi pełne otwarcie Urzędu, czy są już jakieś 

założenia. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska na dzień dzisiejszy nie ma takich wytycznych. Uważa, że klienci 

nie powinni mieć problemu z załatwieniem spraw w Urzędzie, jest przygotowanych kilka 

stanowisk na sali na parterze i obsługa odbywa się na bieżąco.  

 

Radny Maciej Makowski kilkakrotnie prowadząc korespondencję prywatną jak również 

występując z zapytaniem, jako Radny prosił o wyjaśnienie dwóch kwestii. pojemniki na 

odpady, które są pozostawiane bardzo często tak jak to miało miejsce w moim przypadku na 

chodniku przez wykonawcę. Było to postępowanie w mojej ocenie niezgodne z Regulaminem. 

Właściciel posesji jest zobowiązany do wyznaczenia miejsca składowania odpadów. Pytanie 

będzie dotyczyło pojemników, które są wystawiane na chodnik. Po czyjej stronie będzie 

odpowiedzialność, jeżeli na przykład na skutek wiatru taki pojemnik przewrócić się  

i spowoduje zdarzenie drogowe. Mam pewną obserwację, że pozostawione stosy worków 

oczekujących na odbiór ich przez wykonawcę niezbyt korzystnie wygląda patrząc pod 

względem estetyki. 

 

Kierownik referatu Ewa Suchewicz wyjaśniła, że pojemniki należy wystawić do granicy 

prywatnych posesjach, natomiast, jeśli granicą jest prywatna droga to powinny stać na granicy 

tej drogi, a odpowiedzialność ponosi właściciel tej nieruchomości.   

 

Radny Maciej Makowski nie rozumiemy się, retoryka w mojej sprawie uległa zmianie, już 

odstąpili Państwo od wskazywania, że ja winien jestem stawiać pojemnik przy ulicy, ponieważ 

drago ta nie jest tylko moją własnością. W miejscowym planie zagospodarowania jest ona ujęta, 

jako droga wewnętrzna i nie jest w granicy mojej posesji. Zgodnie z regulaminem mam 

obowiązek wystawienia pojemnika do granicy mojej posesji. Widoczne są sytuacje, gdzie  

u mieszkańców pojemniki stoją przy chodnikach. Kto bierze za to odpowiedzialność i czy jest 

to właściwe, zgodne z regulaminem, jeżeli nie jest to w miejscu wyznaczonym  

i zabezpieczonym. Mój przykład pokazuje, że wykonawca odbierał pojemnik z mojej posesji  

i pozostawiał go bez żadnego nadzoru na chodniku. Kolejną kwestią są sterty worków przed 

posesjami, jak oceniają to Państwo.  

Kierownik referatu Ewa Suchewicz wyjaśniła, że firma nie ma prawa wchodzić na teren 

prywatny. Nie chcę po raz kolejny roztrząsać indywidualnej sprawy kogokolwiek z Państwa, 
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jeśli chodzi o własność drogi, bo jeżeli jest kilkunastu współwłaścicieli osób fizycznych, jeśli 

chodzi o drogę to jest to droga prywatna.  W przypadku wjechania przez sprzęty ciężkie, ważące 

ponad dwadzieścia ton i jej zniszczenia, uszkodzenia odszkodowania ewentualnych roszczeń 

będziecie Państwo mogli wnosić wyłącznie do firm. Oni wjeżdżają na własne ryzyko bez 

możliwości wydania polecenia przez Urząd Gminy. W kwestii estetyzacji rozwiązania są różne, 

nikt nie będzie wchodził na prywatne posesję, bo nie ma takiego prawa. Można zrobić zatoczki 

u siebie w ogrodzeniu, wnęki. Rozwiązania są różne.  

 

Radny Maciej Makowski jest rozgoryczony tym, że Regulamin stosuje się wybiórczo.  

 

Ad. Pkt. Nr 11.   Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamknął XXV Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


